

## الاسم الرباعي واللقب

برهان هادي درب جعفر السلطاني



## الخبرات العملية

محاضر خارجي في كلية التمريض/ جامعة بابل لمدة سنتين في مادة تمريض الصحة النفسية والعقلية.

محاضر خارجي في معهد الفني / بابل لمدة ثلاث سنوات في مادة اساسيات التمريض ومادة تمريض الأطفال ومادة تمريض البالغين.

## المؤهلات العلمية

- الماجستير / وزارة التعليم العالي والبحث العلمي جامعة بابل / كلية التمريض (ماجستير تمريض الصحة النفسية والعقلية ) لسنة 2014- 2015.
- البكالوريوس / وزارة التعليم العالي والبحث العلمي جامعة بغداد / كلية التمريض (بكالوريوس تمريض) لسنة 2002/2003.
- طالب دكتوراه تمريض صحة نفسية وعقلية مرحلة البحث

## الدورات التدريبية

شاركت في اكثر من مؤتمر للتمريض. بما في ذلك المؤتمر العلمي الوطني الاول لكليات التمريض في العراق الذي عقدته كلية التمريض / جامعة بغداد. 2010. ومؤتمر التمريض العلمي الثالث، الذي عقد من قبل ادارة مدينة الطب بالتعاون مع كلية التمريض / جامعة بغداد. 2010.

اعداد ندوة نقاشية حول واقع العنف الاجتماعي وتأثيره على الاسرة تحت رعاية منظمة الاغاثة الاسلامية في العراق، في كلية التمريض / جامعة بغداد. 2009.

المشاركة في المؤتمر التمريض الرابع كباحث في بحث تمريضي.

## البحوث المنشورة

1. بحث قيد النشر عن (التوصيف الوظيفي للملاكات التمريضية في محافظة بابل)
2. بحث قيد النشر عن (قلق الامتحان لدى طلاب المعهد الفني / بابل)
3. بحث منشور عن (تقييم الاكتئاب بين مرضى السرطان في محافظة بابل)
4. بحث منشور عن (تقييم القلق بين مرضى السرطان في محافظة بابل)
5. بحث منشور ضمن مستودعات سكوباص عن (خوف الانفصال عن الهاتف المحمول)
6. بحث منشور ضمن مستودعات سكوباص عن (تقييم القلق والاكتئاب عند النازحين في جنوب محافظة بابل)

## معلومات الاتصال

رقم الهاتف / 07803305711

البريد الالكتروني/burhan.h.drub@kutcollege.edu.iq

الجنس / ذكر

تاريخ التولد / 1981

الحالة الاجتماعية/ متزوج

السكن / بابل

الجنسية/ عراقية

اللغة الام/ عربية

## العنوان الوطني

## المهارات

النص هنا

## اللغات

اللغة العربية

اللغة الانكليزية



## Name & Personal Brief

Burhan Hadi Drub Jaffer Alsultany

## Contact Info

	Phone No. 07803305711
	Email
	Sex male
	Birthday 1981
	Social status mairred
	Residence Babylon
	Nationality Arabic
	Language Arabic

## Skills

Text here

## Languages

Arabic and English

## Experience

Experience and professional expertise

\* An external lecture at the College of Nursing / University of Babylon for two years in the subject of mental and mental health nursing.

\* An external lecture at the Technical Institute / Babylon for three years in the subject of Fundamentals of Nursing, Pediatric Nursing and Adult Nursing.

## Education

o Master's / Ministry of Higher Education and Scientific Research, University of Babylon / College of Nursing (Master's in Mental and Mental Health Nursing) for the year 2014-2015.

o Bachelor's degree / Ministry of Higher Education and Scientific Research, University of Baghdad / College of Nursing (Bachelor of Nursing) for the year 2002/2003.

o PhD student in mental and mental health nursing research stage

## Courses

Participated in more than one nursing conference, including the first national scientific conference for the colleges of nursing in Iraq, which was held by the College of Nursing / University of Baghdad. 2010. The Third Scientific Nursing Conference, which was held by the Medical City Administration in cooperation with the College of Nursing / University of Baghdad. 2010.

Preparing a discussion seminar on the reality of social violence and its impact on the family under the auspices of the Islamic Relief Organization in Iraq, at the College of Nursing / University of Baghdad. 2009.

## Published articles

1. Research in progress on (job description for nursing staff in Babil Governorate)
2. Research in progress on (exam anxiety among students of the Technical Institute / Babylon)
3. A published research on (Assessment of Depression among Cancer Patients in Babil Governorate)
4. Published research on (Assessment of Anxiety among Cancer Patients in Babil Governorate)
5. Research published in Scopus repositories on (Fear of separation from mobile phone)